

住丽回国礼品中心

卡尔加里: 191-1623 Centre St. NW, Calgary, AB, Canada T2E 2S2 电话: (403)277-0898, 营业时间: 10:00AM-6:00PM, 全年营业 埃德蒙顿: #113, 9700-105Ave, Edmonton, AB, Canada T5H 4J1 电话: (780)988-7788, 营业时间:10:00AM-6:00PM, 周日休息 www.jerrycanada.com



美容之宝

♣ 加力牌 极品 **佳美灵**

加拿大卫生部认证号: NPN 80060602

保湿防皱,修复皮肤 润泽头发,自然丰胸 坚固骨骼,修复关节

极品原料,顶尖工艺 活性极好,吸收率超高,快速有效!



加力牌极品佳美灵(JerryBeauty Formula)是由北极深海珍贵鳕鱼皮为原料,采用最顶尖工艺加工而成的水解胶原蛋白,是最安全有效的美容保健品。

胶原蛋白是由神奇的三股螺旋形纤维所构成, 是皮肤结构的最基本支柱。它存在于人体皮肤、骨骼、牙齿、肌腱等部位,占人体蛋白质总量的 30%以上,主要生理机能是做结缔组织的粘合物质,在皮肤中,胶原蛋白占皮肤细胞蛋白质含量的 75%,它与弹力纤维合力构成网状支撑体,提供真皮层安定有力的支撑。

随年龄增长,人体内的胶原蛋白会逐渐流失,网状支撑体渐渐变厚变硬,失去弹性,真皮层的弹性与保水度降低,皮肤便会失去弹性并变薄老化,同时导致真皮的纤维断裂,脂肪萎缩,汗腺及皮脂腺分泌减少,使皮肤出现色斑、皱纹等一系列老化现象显出老态。因此从体外补充胶原蛋白,是抵抗皮肤衰老和美容的一个非常重要的途径。

加力牌极品佳美灵中的水解胶原蛋白是小分子量(至少小于3000道尔顿)的胶原蛋白,为极细小的蛋白肽段,每个肽段氨基酸数量不超过三个,最大限度保留小分子肽活性,它可以快速融入水里不凝结,容易进入血液,人体吸收率超高,迅速补充组织流失的胶原蛋白,而且可以促进食品中的其他蛋白质的吸收。

加力牌极品佳美灵(JerryBeauty Formula)的保健作用:

保湿防皱:加力牌极品佳美灵是天然保湿因子成分,同时皮肤的生长、修复和营养都离不开胶原蛋白,水解胶原蛋白使细胞变得丰满,从而使肌肤充盈,保持皮肤弹性与润泽,维持皮肤细腻光滑,皱纹舒展,呈现质感和透明感,有效防止皮肤老化。

修复皮肤:加力牌极品佳美灵能够改善脸部老化的皱纹问题,主要适用于面部皱纹、鱼尾纹、眉间皱纹、鼻唇间皱纹、痤疮疤痕、疾病或外伤引起的皮肤萎缩等。

润泽头发:头发的健康关键在于头发的基础头皮皮下组织的营养,缺乏胶原蛋白,头发干燥分叉,指甲容易断裂、灰暗无光泽。加力牌极品佳美灵所含水解胶原蛋白可以为头发、皮肤和指甲提供营养,使头发恢复光泽,指甲饱满。

自然丰胸:挺拔丰满的乳房很大程度上依靠结缔组织的承托,加力牌极品佳美灵所含胶原蛋白是结缔组织的主要成分,它能承托人体曲线,体现挺拔体态。

坚固骨骼:可以坚固骨骼,增加骨密度,改善骨质疏松。人体骨骼中有机物的70%-80%是胶原蛋白。骨骼生成时,首先必须合成充足的胶原蛋白纤维来组成骨骼的框架。因此,加力牌极品佳美中的胶原蛋白被人们称为骨骼中的骨骼。

修复关节:加力牌极品佳美可以修复关节软骨损伤,治疗慢性关节疾病。

用法用量:口服每日两次,每次一粒。

** 以上信息仅供您参考,并不能代替医务专业人士的诊断与治疗。



JBC Health

Calgary Store: 191-1623 Centre St. NW, Calgary, AB, Canada T2E 2S2 Tel: (403)277-0898, Business Hour: 10:00AM-6:00PM, Open All Year Edmonton Store: #113, 9700-105Ave, Edmonton, AB, Canada T5H 4J1 Tel: (780)988-7788, Business Hour: 10:00AM-6:00PM, Close on Sunday www.jerrycanada.com





👫 JerryBeauty Formula

JerryBeauty Formula is hydrolyzed collagen which is exclusively produced from arctic deep-sea cod skin. More than a third of the body's protein is collagen; indeed, collagen constitutes 75% of our skin. Collagen is the fibrous protein constituent of skin, cartilage, bone, tooth, muscle and other connective tissue. Collagen acts as a scaffold for our bodies, controlling cell shape and differentiation



Aging diminishes the amount of these tissues and proteins in the skin. This causes the collagen to become increasingly fibrous and inelastic; the epidermis becomes thin and fragile, collapses, and develops wrinkles. As collagen hardens and elastic tissues diminish, the skin loosens and lines and wrinkles form. With less elasticity, collagen fibers thicken and stiffen, causing even more wrinkling and the appearance of aging. Therefore supplement collagen in vitro is an extremely important way to stop skin aging and to improve appearance.

JerryBeauty Formula is licensed natural health product by Health Canada. **The NPN is 80060602.**

Principal effects:

Moisture-retaining and anti-wrinkle: the mysterious triple helix structure of collagen can lock in the water molecules. The massive amino acids in the collagen are a natural moisture-keeping ingredient. Collagen is necessary for skin growth, rehabilitation and nutrition. The supplement collagen maintains skin elasticity, smoothness and brightness. As a result, the skin will be exquisitely smooth, and wrinkles reduced.

Rehabilitation of the skin: The collagen treatment is suitable for facial wrinkles, such as crow's feet, those between the eyebrows, between the nose and lip. It is also a suitable treatment for acne scars and premature aging brought on by disease, etc.

Hair shine and moisture: The key to hair health lies in the nourishment of the subcutaneous tissue in the scalp at the hair foundation. Deficiencies in collagen can lead to the dehydration and breakage of the hair.

Natural, abundant chest: The full breast depends, in a large degree, upon the organization support. Collagen is the principal constituent in the knot organization. It can support the human body curve, creating the tall and straight carriage.

Skeleton strengthening: 70% - 80% of the organic matter in skeleton is collagen. When the skeleton is formed, sufficient collagen textile fiber must be synthesized in order to create the skeleton's frame. Therefore, collagen is known as the skeleton's skeleton.

Cartilage build up: Protects against the deterioration of cartilage from chronic joint diseases and is a factor in the building of healthy cartilage.

Use suggested: Adults take 1 capsule 2 times per day.

The preceding information is provided for your reference only and is not intended for self-diagnosis or self-treatment of conditions that should be interpreted and managed by a qualified health care provider.